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Begroting 2020 Pels, Z. Mw. Pels zegt toe na te 

gaan hoe de begroting 
voor de burgers meer 
inzichtelijk gemaakt kan 
worden, bijvoorbeeld door 
middel van Infographics.

Economie Financiën en 
Bestuur 28-10-2019 4.a. 
Voordracht Begroting 
2020 en Memorie van 
Antwoord.

Toekomstbestendige 
werklocaties

Hoek van der, J. Gedeputeerde Van der 
Hoek meld dat het bij de 
toekomstbestendige 
werklocaties gaat om een 
subsidieregeling op 
terreinniveau. Het 
aanvragen van deze 
subsidie moet 
georganiseerd worden via 
een collectief, de 
gemeente, 
ondernemersvereniging of 
samenwerkingsverband, 
want individuele bedrijven 
kunnen deze subsidie niet 
aanvragen. Daarom kan er 
ook geen uitsluitsel 
gegeven worden over de 
door FvD gevraagde 

Economie Financiën en 
Bestuur 28-10-2019 
13.a. Economie: brief GS 
aan PS inz. verhoging 
plafond 
uitvoeringsregeling 
ondersteuning 
toekomstbestendige 
werklocaties (C-agenda 
EFB 28-10-2019)

De resultaten zijn u 
toegezonden voor de 
vergadering EFB van 28 
oktober en staan 
geagendeerd onder punt 
13.e  
Voorstel: toezegging af te 
voeren van de lijst.



details. Wel wordt 
gecontroleerd of de 
maatregelen waarvoor op 
terreinniveau subsidie 
wordt verleend, 
daadwerkelijk worden 
uitgevoerd. De 
gedeputeerde benadrukt 
dat GS wel zicht hebben 
op de resultaten van de 
inzet van deze subsidies 
en zegt toe de commissie 
hier nader over te 
informeren.

Concept uitgangspunten 
evenementensponsoring 
2020-2023

Hoek van der, J. Hr. Van Der Hoek zal het 
document van Jumping 
Amsterdam over hoe het 
dierenwelzijn tijdens het 
evenement wordt 
gegarandeerd, ter 
informatie aan de 
commissie toesturen.   De 
voorzitter verzoekt het 
college gezien alle vragen 
en opmerkingen van de 
Statenleden, het voorstel 
na aanpassing opnieuw 

Economie Financiën en 
Bestuur 28-10-2019 9.a. 
Concept uitgangspunten 
evenementensponsoring 
2020-2023 .

Zie brief GS op de C-
agenda EFB 2-12-2019: 
Uitgangspunten worden 
niet opnieuw aan 
commissie voorgelegd. 
We zullen GS na 
vaststelling een brief 
sturen wat er met de 
opmerkingen uit de 
commissie gedaan is. 
Notitie Dierenwelzijn is 
ook toegestuurd bij brief 
op c-agenda 2-12-2019.



aan de commissie voor te 
leggen.   Dhr. Van der 
Hoek kan hier nu geen 
toezegging over doen, hij 
zal de gevoelens en 
suggesties van de 
commissie en het verzoek 
om de aangepaste tekst 
opnieuw aan de 
commissie voor te leggen, 
meenemen naar GS. 
Uiteindelijk besluiten GS 
over het wel of niet 
opnieuw aan de 
commissie voorleggen 
van de concepttekst. Hij 
zal de commissie 
informeren over het 
uiteindelijke besluit van 
GS.

Begroting 2020 Dijk van, A. Hr. Van Dijk merkt op dat 
in november GS besluiten 
over het 
communicatieplan en dat 
dat voor het einde van het 
jaar wordt  toegezonden 
aan PS.

Economie Financiën en 
Bestuur 28-10-2019 4.a. 
Voordracht Begroting 
2020 en Memorie van 
Antwoord.



3e begrotingswijziging 
2019/reserves

Pels, Z. Gedeputeerde Pels meldt 
dat er alleen maar 
technische wijzigingen 
zijn doorgevoerd om de 
reserves meer inzichtelijk 
te maken. In veel reserves 
zaten 
clusterreserves/comparti
menten  waarmee 
meerdere doelen werden 
bediend. De 
compartimenten zijn 
opnieuw vergeheveld naar 
bestemmingsreserves die 
passen bij het doel 
waarvoor deze 
oorspronkelijk waren 
ingesteld. Dit geldt voor 
alle reserves en ook de 
onttrekkingen zijn 
technisch van aard. Er is 
geen sprake geweest van 
beleidsinhoudelijke 
afwegingen bij de 
herschikking van de 
reserves, het is puur 
bedoeld om de begroting 

Economie Financiën en 
Bestuur 16-09-2019 6.b. 
Financien: Derde 
begrotingswijziging 2019 
(A-Agenda Commissie 
EFB 16 september 2019)



en de inhoud van de 
reserves te wijzigen op 
verzoek van PS. PS 
kunnen in de begroting 
de verschillende mutaties 
van de reserves zien, 
maar door de koppeling 
van een doel aan een 
reserve kan in het 
vervolgtraject 
verduidelijkt worden 
wanneer wordt gekozen 
voor een structurele 
storting of wanneer 
sprake is van incidenteel 
geld. Hiermee wordt 
zichtbaar welke reserve 
betrekking heeft op 
langlopend beleid en 
welke eenmalig is.  Zij 
stelt voor dat PS over 
enige tijd worden 
ingelicht en dat geldt ook 
voor het  inzicht 
verschaffen aan PS 
wanneer een reserve tot 
besteding komt conform 



de afspraak van de 
coalitie om een 
taakstelling op de 
reserves te leggen.  De 
heer Klein (CU) verzoekt 
vooral om helderheid te 
bieden over de 
consequenties voor de 
manier waarop de 
provincie zich vastlegt. Is 
dat anders wanneer een 
reserve of eenmalige 
uitgave wordt geboekt 
dan het aanhouden van 
een reserve waaruit zaken 
betaald worden? Het gaat 
nu om een eenmalige 
uitgave die afgeboekt 
wordt, omdat de provincie 
geen eigenaar meer is. 
Wat zijn daarvan de 
consequenties voor de 
beslissingsbevoegdheden 
van PS? Gedeputeerde Pels 
zal nagaan hoe een en 
ander zich tot elkaar 
verhoud



Financiele Hygiene en 
opcenten/open 
huishouding

Pels, Z. Gedeputeerde Pels deelt 
mee dat voor het reces 
door GS is gesproken over 
hoe aan de slag wordt 
gegaan met de begroting 
vanwege een aantal 
signalen over gewenste 
wijzigingen. Deze vraag is 
neergelegd bij de 
Rekeningencommissie. 
Vooral bij de opzet van de 
huidige begroting en de 
implementatie van het 
coalitieakkoord hierin, 
liep men tegen een aantal 
punten aan. Na overleg 
met de 
Rekeningencommissie is 
besloten dat GS een 
voorstel zullen doen aan 
PS om de opzet te 
verbeteren en de 
begroting meer 
inzichtelijk te maken en 
dat in deze commissie te 
bespreken. Tevens zullen 
GS meer informatie 

Economie Financiën en 
Bestuur 16-09-2019 7. 
Rondvraag portefeuille 
mw. Pels en 
terugkoppeling deelname 
gemeenschappelijke 
aangelegenheden en 
Europa (naast de 
rondvraagpunten kunt u 
hier ook korte vragen 
over de tot de portefeuille 
van mw. Pels behorende 
punten uit de c-agenda 
stellen)



aanleveren over de 
gevolgen van de opcenten 
en de open huishouding 
voor de provincie. Zodra 
er een helder beeld 
ontstaat wat de gevolgen 
zijn voor de provincie, 
dan komt men terug bij 
PS.


